

Résolu: Que le maire et le greffier de la Ville soient autorisés à signer les contrats de cession à la Ville en rapport avec les expropriations annuelles de 1904.

13. Interrogatoires sur faits et articles dans la cause No 2069 C. S. M. dans laquelle cause Ulric Brosseau est demandeur et la Ville de Montréal, défenderesse.

Sur motion de M. l'échevin VALLIERES, appuyé par M. l'échevin L.-A. LAPOINTE, il est

Résolu: Que le greffier de la Ville reçoive instruction de répondre comme suit dans ladite cause:

1er interrogatoire.—Il est vrai qu'elle est la défenderesse, mais elle nie être endettée envers le demandeur.

2ème interrogatoire.—Elle l'ignore.

3ème interrogatoire.—Non.

4ème interrogatoire.—Non.

5ème interrogatoire.—Non.

6ème interrogatoire.—Non.

7ème interrogatoire.—Non.

8ème interrogatoire.—Non.

9ème et 10ème interrogatoires.—Non.

11ème interrogatoire.—Non.

12ème interrogatoire.—Non.

13ème interrogatoire.—Non.

MOTION

14. Par M. l'échevin LARIVIERE pour amender le règlement No 270 re Numérotage des rues.

RAPPORTS

15. De la Commission de Police pour incorporer le "Club Canton."

Sur proposition de M. l'échevin SAINT-DENIS, appuyé par M. l'échevin WILSON, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.

16. De la Commission de Police pour un crédit de \$1,000 pour le service secret.

Référé à la Commission des Finances.

ORDRE DU JOUR

17. L'ordre du jour étant lu pour la 2ème et 3ème lectures du règlement pour amender les règlements Nos 236 et 313 re taxes.

Le Conseil considéra de nouveau ledit règlement en 2ème lecture et

La section 14 étant lue, elle est adoptée.

La section 15 étant lue, M. l'échevin VALLIERES, appuyé par M. l'échevin LARIVIERE, propose qu'elle soit adoptée.

Proposé en amendement par M. l'échevin ROBERTSON, appuyé par M. l'échevin NELSON,

Que ladite section soit amendée en effaçant les mots suivants, après le mot ouvert dans la 5ème ligne, savoir: "de minuit à cinq heures du matin, du lundi au samedi de chaque semaine, ni le dimanche, de minuit à midi," et en y insérant après le mot tenu dans la 8ème ligne, les mots: "de minuit à cinq heures du matin de chaque semaine, et lesdits établissements ou salles ne pourront être ouverts le dimanche."

Ledit amendement étant mis aux voix, le Conseil se partage:

Pour: Vallières, Robertson, Clearihue, Turner, Ames, Nelson, Leclaire, Proulx, Duquette et Major—10.

Contre: Larivière, Saint-Denis, Lavallée, Robillard, Ekers, Wilson, L.-A. Lapointe, Bumbray, Ricard, Sauvageau, N. Lapointe, DeSerres, Bastien et Marchand—14.

Ainsi l'amendement est négativé, vu l'article 301 de la charte.

Proposé un nouvel amendement par M. l'échevin VALLIERES, appuyé par M. l'échevin RICARD,

Que les mots "dix-huit ans" dans ladite section soit remplacés par les mots "seize ans."

Le Conseil se partage à ce sujet:

Pour: Vallières, Larivière, Saint-Denis, Ricard, Leclaire et Duquette—6.

Contre: Robertson, Clearihue, Lavallée, Robillard, Turner, Ekers, Ames, Wilson, L.-A. Lapointe, Bumbray, Nelson, Sau-

Resolved: That the Mayor and City Clerk be authorized to sign the deeds of cession to the City in connection with the annual expropriations of 1904.

13. Interrogatories on "facts et articles" in the case No. 2069, S. C. M., in which Ulric Brosseau is plaintiff and the City of Montreal, defendant.

On motion of Ald. VALLIERES, seconded by Ald. L. A. LAPOINTE, it was

Resolved: That the City Clerk be instructed to reply as follows to the said interrogatories:

To the 1st interrogatory.—It is true that it is the Defendant, but it denies being indebted towards the Plaintiff.

To the 2nd interrogatory.—It ignores that.

To the 3rd interrogatory.—No.

To the 4th interrogatory.—No.

To the 5th interrogatory.—No.

To the 6th interrogatory.—No.

To the 7th interrogatory.—No.

To the 8th interrogatory.—No.

To the 9th and 10th interrogatories.—No.

To the 11th interrogatory.—No.

To the 12th interrogatory.—No.

To the 13th interrogatory.—No.

MOTION.

14. By Ald. Larivière to amend by-law No. 270 re street numbering.

REPORTS.

15. From Police Committee to incorporate the "Canton Club."

On motion of Ald. ST. DENIS, seconded by Ald. WILSON, it was

Resolved: That said report be received and adopted.

16. From Police Committee, for an appropriation of \$1,000 for secret service.

Referred to the Finance Committee.

ORDER OF THE DAY.

17. The order of the day being read for the 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-laws Nos. 236 and 313 re taxes.

The Council resumed consideration of said by-law in 2nd reading and

Section 14 being read, the same was agreed to.

Section 15 being read,

Ald. VALLIERES moved, seconded by Ald. LARIVIERE,

That the same be agreed to.

Moved in amendment by Ald. ROBERTSON, seconded by Ald. NELSON,

That said section be amended by striking out the following words, after the word open in the 4th line, viz: "from midnight to 5 o'clock a.m. from Monday to Saturday, in each week, nor on Sunday, from midnight to noon," and by inserting after word "kept" in the 7th line, the following words: "from midnight to five o'clock in the morning in each week, nor shall the said establishments or rooms be opened on Sundays."

Said amendment being put, the Council divided:

Yeas: Vallières, Robertson, Clearihue, Turner, Ames, Nelson, Leclaire, Proulx, Duquette and Major—10.

Nays: Larivière, St. Denis, Lavallée, Robillard, Ekers, Wilson, L. A. Lapointe, Bumbray, Ricard, Sauvageau, N. Lapointe, DeSerres, Bastien and Marchand—14.

So it passed in the negative in view of Art. 301 of the charter.

Moved in further amendment by Ald. VALLIERES, seconded by Ald. RICARD,

That the words "eighteen years" in said section, be replaced by the words: "sixteen years."

The Council divided thereupon:

Yeas: Vallières, Larivière, St. Denis, Ricard, Leclaire and Duquette—6.

Nays: Robertson, Clearihue, Lavallée, Robillard, Turner, Ekers, Ames, Wilson, L. A. Lapointe, Bumbray, Nelson,